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Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo 

 

telefoon: (0546) 54 11 11 

e-mail:    gemeente@almelo.nl 

internet:  www.almelo.nl 

 

BTWnr. 
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Geachte heer Loupattij,  

 

Op 28 september 2019 heeft u schriftelijke vragen gesteld over Ambiq, een aanbieder van 

jeugdhulp in Almelo. Ambiq is een aanbieder die bovenregionaal jeugdhulp aanbiedt. De 

jeugdzorgregio (in Twente het OZJT) is in overleg met andere jeugdzorgregio’s aangewezen als 

overlegpartner over de ontstane situatie bij Ambiq.  

 

Voordat wij ingaan op uw vragen, willen wij voorop stellen dat wij met u van mening zijn dat in 

het algemeen onregelmatigheden bij zorginstellingen moeten worden voorkomen en dat de 

middelen voor zorg en ondersteuning door zorginstellingen moeten worden besteed aan het 

aanbieden van getransformeerde zorg voor onze inwoners. 

 

Naar aanleiding van een artikel in Tubantia over Ambiq, waarin gesteld wordt dat deze aanbieder 

van jeugdhulp in zwaar weer verkeert, stelt u vragen over de vaststelling van de jaarrekening 

2018, de continuïteitsveronderstelling en of het college op de hoogte is van mogelijk 

vergelijkbare problemen bij andere aanbieders. Hieronder zullen we uw vragen puntsgewijs 

beantwoorden. 

 

1 Is het college op de hoogte van de in de jaarrekening 2018 genoemde eigen vermogen en  

resultaat van Ambiq? 

Op basis van de verstrekte jaarrekening en accountantsverklaring 2018 was er met de 

kennis van toen geen aanleiding om aan de continuïteit van Ambiq te twijfelen. De 

liquiditeit was in 2018 sterk verbeterd ten opzichte van 2017. Het weerstandsvermogen 

was voor zorgbegrippen redelijk hoog (32,6%) met een solvabiliteit van 40,6%. 

 

2 Heeft het college reden gehad zich zorgen te maken over de financiële situatie van 

Ambiq en daarmee de continuïteit van de zorg voor Almelose inwoners? 

Nee, zie antwoord vraag 1. 

 

3 Is het college er van op de hoogte dat de jaarrekening is vastgesteld op 16 mei 2019 en 

ondersteund wordt door een continuïteitsveronderstelling van de accountant? 

 Ja. 
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4 Hoe beoordeelt het college de waarde van de continuïteitsveronderstelling nu blijkt dat de 

instelling een maand later al in de problemen raakt? 

Tussen het moment dat de accountant met haar accountantsverklaring komt en het 

bekend worden van de halfjaarcijfers zit minimaal twee maanden. Wij zijn echter ook 

verbaasd dat de financiële situatie van Ambiq kennelijk in zo’n korte periode zo 

verslechterd is. Het is aan Ambiq om alle relevante informatie te verstrekken aan de 

accountant. De accountant is verplicht om actief om bepaalde gegevens te vragen. Het 

college kan niet beoordelen of aan deze verplichting van de accountant is voldaan.  

 

5 Hoe is het toezicht geregeld en hoe ziet u dit toezicht in het licht van het vaststellen van  

de jaarrekening en de plotseling ontstane problematiek. Kunnen de notulen van de 

vergadering waarin de jaarrekening werd vastgesteld, beschikbaar worden gesteld?  

Ambiq is een stichting. Conform het Burgerlijk Wetboek heeft de stichting een Raad van 

Toezicht. Daar ligt primair de verantwoordelijkheid voor het toezicht op de stichting. De 

notulen van interne vergaderingen worden niet beschikbaar gesteld aan de gemeente. 

 

6 Wanneer is het college op de hoogte gesteld het financiële probleem van Ambiq en wat 

was de exacte strekking van de informatie? 

Op 20 september zijn wij door het OZJT/Samen14 (als jeugdzorgregio) informeel 

geïnformeerd. Hierbij is aangegeven dat er nog gesprekken werden gevoerd met Ambiq 

over mogelijke oplossingsrichtingen. Een analyse van de financiële problematiek was op 

dat moment nog niet afgerond.  

Op 27 september heeft er een besloten bovenregionaal overleg plaatsgevonden. Bij dit 

gesprek waren een bestuurder en de concern controller van Ambiq aanwezig. Een 

vervolgoverleg is gepland. Omdat hier sprake is van een besloten overleg kan het college 

u op dit moment niet volledig inhoudelijk informeren over de inhoud van het overleg. We 

willen wel benadrukken dat het overleg het vinden van een oplossing voor de ontstane 

problematiek als doel heeft. Hierin speelt de continuïteit van de zorg voor onze inwoners 

een zeer belangrijke rol. 

 

7 Hoe onverwacht vindt het college de punten die de bestuurder aanwendt als oorzaak van 

de financiële situatie: de tariefstijgingen, inflatie, niet gecompenseerde loonstijging en 

arbeidsmarkt context? 

Wij zijn onaangenaam verrast door de door de bestuurder gemelde oorzaken van de 

financiële situatie. Tariefstijgingen, inflatie, loonstijging en arbeidsmarkt context waren 

voorzienbaar en hadden in de begroting kunnen worden opgenomen. Het is aan het 

bestuur van de aanbieder om hiernaar te handelen. 

 

8 Bent u het met de fractie van de VVD eens dat het bijzonder is dat, gezien de  

vastgestelde jaarrekening en afgegeven controleverklaring op 16 mei 2019, er in de 

eerste helft van 2019 een financieel probleem is ontstaan? 

 Ja, wij vinden dit verbazingwekkend: zie ons antwoord op vraag 4. 

 

9 Kunt u aangeven wanneer en door wat dit plotseling financiële probleem is ontstaan? 

Ambiq heeft dit in het besloten overleg van 27 september toegelicht en aangegeven 

onvoldoende geanticipeerd te hebben op de punten genoemd bij vraag 7.  

 

10 Welke gecontracteerde instellingen kennen vergelijkbare financiële problemen? 

Door recente publicaties in de pers zijn wij op de hoogte van vergelijkbare financiële 

problemen bij enkele door het OZJT gecontracteerde instellingen. 

 

11 Welke van deze instellingen hebben een vastgestelde jaarrekening 2018 en een 

continuïteitsveronderstelling en welke accountant is hierbij betrokken? 

 Dat is op dit moment niet bekend. Zie ook antwoord op volgende vraag.  

 

12 Welke stappen neemt het college om van instellingen en verantwoordelijk accountants 

een toelichting te krijgen op ogenschijnlijk plotseling ontstane problematiek? 
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De financiële problemen lijken zich specifiek te openbaren bij de door het OZJT 

gecontracteerde instellingen waarbij naast ondersteuning ook verblijf is ingekocht. Dit 

wordt door het OZJT onderzocht. 

 

13 Wat betekent of kan de situatie van Ambiq betekenen voor cliënten? 

De continuïteit van de zorg is voorlopig gewaarborgd. Dit betekent dat cliënten nu geen 

hinder ondervinden van de financiële problemen. In bovenregionaal verband wordt door de 

gemeenten samengewerkt om te voorkomen dat de situatie verslechtert. De 

samenwerking is juist gericht op het continueren van de zorg. 

 

14 Hoeveel medewerkers van Ambiq uit Almelo worden getroffen door de ontstane 

problematiek en kunnen hun baan verliezen? 

Wij zijn niet geïnformeerd over de uitwerking die dit heeft op de organisatie van de 

aanbieder en een mogelijk verlies aan banen in Almelo . 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris,    de burgemeester, 

 


